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PÄEVAKORD 
1) INFOVAHETUS 
2) VOLIKOGU EELNÕUD 
3) UUS KOOSSEIS 
4) JÄRGMISE AASTA SISU 
5) PROJEKTIKONKURSS 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Infovahetus 
Ege räägib täna toimunud noortekeskuse projektijuhi valimisest. Ta märgib, et lõplikult ei saanud 
projektijuhti välja valida, sest üks kandidaat ei saanud kohale tulla. 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Volikogu eelnõud 
Risto räägib meile Viljandi linna tegevus- ja arengukavast, lisaks ka miks, kellele ja kui pikaks 
ajaks seda vaja on.  
Palume dokumendis muuta Viljandi Noorte Volikogu Viljandi Noortevolikoguks. 
Liikmetel tekkisid mõningad küsimused, arutasime koos läbi vastused. 
Lisaks arutasime ka veekeskusega seonudvat. Jõudsime järeldusele, et Viljandi on veekeskuse 
rajamiseks igati mõistlik koht nii asukoha kui turismi mõttes. 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Uus koosseis 
Mait selgitab, kuidas algab Noortevolikogu töö. Risto uurib uueks koosseisuks asendusliikmete 
korra loomist. Toimus ka arutelu, kuidas muuta meie organisatsiooni õpilastele atraktiivsemaks, 
et nad ise tahaksid meiega liituda. Pakutakse välja näiteks simulatsiooni ning et me korraldaks 
koolides õpilasesinduste valimisi. Risto pakub välja korraldada simulatsioon linnavalitsuse 
hoones, kutsuda rääkima inimesi, kes on Noortevolikogus olnud ning mida nad siit saanud on. 
Lisaks käib Risto välja idee teha Noortevolikogu liikmetele sotsiaalmeedia koolitus, millele 
järgneks vabamas vormis koosolek üksteisega tutvumiseks. Silver võtab koolituse enda peale. 
Järgmiseks koosolekuks mõtlevad kõik mida saaks uute liikmete motiveerimiseks ära teha. 
Järgmises koosseisus tuleb panna paika koosolekute toimumise päev, näiteks iga kuu teine 
esmaspäev, teisipäev jne. Uue koosseisu juhatus korraldab küsitluse koosoleku toimumise aja 
kohta, arvestatakse ka liikmete vastuseid, kuid lõpliku vastuse annab ikkagi juhatus. 
Ege toob välja, et novembris on noorsootöö tänuüritus ning sinna saab esitada ka aasta 
osaluskogu. Esitamise vormiga tegelevad Karl-Kristofer ja Ursula. 
Arutatakse ka seda, kuhu Eesti Noorteühenduste Liidult saadud raha Viljandis suunatakse. Hetkel 
tahetakse seda suunata õpilasesinduste töösse. Tuleb uurida, milline on hetkeolukord selle raha 
kasutusega. 
Eesti Noorteühenduste Liidu projektilt Noored Otsustajad tuli kiri, et kas tahame korraldada 
Viljandi ja Järvamaa osaluskohvikut. Silveril tekkis idee siduda VANT48 ja paneeldiskussioon. 
Ursula ja Mait uurivad korraldusliku poole detaile. 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Järgmise aasta sisu 
Mait tegeleb tabeliga eelnevatest projektidest ning teeb kokkuvõtte, milline on hetkeseis 
projektifondi aruannetega. 
Uues koosseisus tuleb määrata kõigile ülesanded, näiteks kes otsib koosoleku toimumise kohad, 
kes teeb koosolekust pildi ja postitab sotsiaalmeediasse. Nii võivad tekkida ka uued traditsioonid, 
näiteks sünnipäevade meelespidamine. Järgmisel aastal on plaanis korraldada ka rohkem 
vabamas vormis kokku saamisi, suve lõpus võiks olla grilliõhtu. 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Projektikonkurss 
Arutasime mis võiks järgmisel VANT48 üritusel teisiti olla. Toodi välja näiteks žürii 
hindamisvorm, see peaks olema lihtsam. Lisaks peaks jõudma projektid aegsamini žürii 
liikmeteni juhul, kui žürii liikmed pole kohal olnud terve ürituse toimumise aja. Mentorid 
peaksid olema žüriis. Käidi välja ka idee, et järgmiseks korraks teha graafik, kes mis ajal üritusel 
koha peal olemas on, nii tekiks süsteem ja poleks seda probleemi et ühel hetkel on kohal näiteks 
7 inimest ja natukese aja pärast on ainult 1. Jõuti ka järeldusele et toitlustus peab olema tasemel 
ning hea oleks, kui saaks selle kohale toimetamise meie kohustustest maha võtta, toitlustaja 
tooks söögi kohale. Lisaks tuleb paika panna tähtajad, kui kaua pärast taotluse heaks kiitmist 
raha saab ning mis ajaks tuleb esitada aruanded. 



Silver võtab enda peale ürituse turundusliku poole, näiteks logo kujundamine ja kajastus 
sotsiaalmeedias. 
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